
PROTOKOŁ Nr XVII/2008 
z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

z dnia 20 marca 2008r. 
 
 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 14 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

Następnie Pan Przewodniczący zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wzięcia udziału Gminy Stąporków w tworzeniu programu 

rynku pracy w zakresie ochrony  

środowiska p.n. „Ekolog 4” 

Powyższy projekt uchwały został przesłany radnym wraz z materiałami. 

Radni  w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie opowiedzieli 

się za wprowadzeniem niniejszego projektu uchwały. 

 Pan Przewodniczący spytał, czy są  jakieś uwagi bądź propozycje do otrzymanego 

porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Radni uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższy Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji z 

wprowadzonym w punkcie 8 podpunkt „ł” projektem uchwały w sprawie wzięcia udziału 

Gminy Stąporków w tworzeniu programu rynku pracy w zakresie ochrony  

środowiska p.n. „Ekolog 4”: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI i XVII sesji. ( Pan Przewodniczący poprosił o wykreślenie z 

porządku „i XVII” ponieważ sesja XVII  ze względu na brak quorum – zwołana przez 

grupę 5 radnych na dzień 7.03.2008r. nie odbyła się.  Na obrady przybyło 7 radnych na 

stan 15 radnych) 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 
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7. Zapewnienie ochrony zdrowia mieszkańców miasta i gminy jako zadanie własne gminy. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2008r. 

b) uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2008r. 

c) uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2008r 

- opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego o projekcie budżetu na 2008r. 

d) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na 

rok  2008. 

- opinia Komisji Spraw Społecznych o projekcie Programu PiRPU na 2008r. 

e) zmiany uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu   Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

f)  zmiany Uchwały Nr XVI/88/2007 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 grudnia 2007r. 

w  sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych SP ZOZ w  

    Stąporkowie i powołania komisji do jego przeprowadzenia. 

g) określania zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

h) wydzierżawiania nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

i) zmiany Uchwały Nr L/225/2006 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 października 

2006r. w sprawie uchwalania zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy. 

j) zasad korzystania z niektórych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, sposobu 

ustalania opłat za ich korzystanie oraz powierzania Burmistrzowi Stąporkowa uprawnienia do 

stanowienia  o ich wysokości. 

k) przekazania sołectwom Gminy Stąporków lokali świetlic wiejskich i określenia zasad  

    gospodarowania tymi lokalami. 

l) przyjęcia regulaminu określającego tryb oraz szczegółowe zasady i warunki przyznawania   

   świadczeń ze środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zwanych dalej Funduszem  

   Zdrowotnym. 

ł) wzięcia udziału Gminy Stąporków w tworzeniu programu rynku pracy w zakresie ochrony  

   środowiska p.n. „Ekolog 4” 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.  

10. Sprawy różne. 

11.Zamknięcie obrad sesji. 
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W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do sporządzonego protokołu z 

poprzedniej sesji. 

Uwag do protokołu nie było. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli 

protokoł z XVI sesji Rady Miejskiej. 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu). 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał „Informację o działalności międzysesyjnej oraz z realizacji 

wniosków z poprzedniej sesji”. 

( Informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt 6. 

W punkcie tym głos zabierali : 

Radna Dorota Łukomska -  zwróciła uwagę Panu Przewodniczącemu, że po raz 

kolejny złamał otrzymany przez radnych porządek obrad. Mianowicie pkt 3 brzmiał 

„przyjęcie protokołu z XVI i XVII sesji. Jak odczytywał kazał radnym wykreślić 

przyjęcie protokołu z XVII sesji i to nie było poddane głosowaniu. Dlatego zadała 

pytanie co przewodniczący z tym zrobi. 

Radny Stefan Zieliński – zgłosił wniosek o uzupełnienie oświetlenia w parku miejskim 

oraz na stadionie. Następnie poprosił o uzupełnienie płotu stadionu, który zniszczyli 

wandale. 

Kolejny wniosek, to rozwiązanie sprawy parkingów w mieście, a szczególnie parkingu 

przy przedszkolu. 

Ad pkt 7. 

Pan Przewodniczący oznajmił, że w punkcie tym mamy temat: Zapewnienie ochrony 

zdrowia mieszkańców miasta i gminy jako zadanie własne gminy. 

Pan Przewodniczący pinformował obecnych, że zgodnie z art.18 ust 2 pkt 9 lit.h 

ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym Rada Miejska Uchwałą Nr 
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XI/64/99 z dnia 26.08.1999r. utworzyła Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 

zdrowotnej w Stąporkowie. 

§ 6 mówi, że organem sprawującym nadzór nad SPO ZOZ jest Rada Miejska. 

Podstawowe kierunki działania SP ZOZ określone są w statucie tegoż zakładu 

zatwierdzonego Uchwałą nr XI/66/99 z dnia 26.08.1999r. 

Następnie Pan Przewodniczący przypomniał niektóre zapisy Statutu odczytując 

Rozdział II pt. „Zarządzenie Zakładem” 

§ 8. 

1. Zakładem kieruje Dyrektor i reprezentuje go na zewnątrz. 

2. Stosunek pracy z Dyrektorem Zakładu nawiązuje i rozwiązuje Burmistrz 

3. Stosunek pracy może być nawiązany na podstawie powołania, umowy o pracę, 

umowy cywilnoprawnej. 

4. Przewiduje się możliwość wprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora. 

5. Dyrektor samodzielnie podejmuje decyzje dotyczące funkcjonowania Zakładu i 

ponosi za nie odpowiedzialność. W szczególnych przypadkach korzysta z opinii 

właściwych organów i organizacji w trybie i na zasadach określonych 

niniejszym statutem. 

6. Dyrektor jest przełożonym wszystkich pracowników Zakładu. 

7. Do obowiązków Dyrektora należy w szczególności : 

1) przygotowanie i przedkładanie Radzie Społecznej Zakładu: 

a) projektu regulaminu Zakładu lub jego zmian, 

b) projektu regulaminu porządkowego i jego zmian, 

c) projektów programu rozwoju zakładu, 

d) corocznych sprawozdań z realizacji programu rozwoju, 

e) corocznych sprawozdań z wykonania planu finansowego i inwestycyjnego, 

f) projektów planu rzeczowo-finansowego, 

2) bieżący nadzór nad wykonaniem zadań statutowych, 

3) dokonywanie ocen działalności Zakładu, w tym dla potrzeb Rady Społecznej, 

4) zatrudnianie, organizowanie i ocena pracy pracowników Zakładu, zwalnianie, 

organizowanie i ocena pracy pracowników Zakładu, zwalnianie oraz ustalanie 

zasad wynagradzania podległego personelu Zakładu. 
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§ 9 

1. Organizację wewnętrzną i zakres działalności komórek organizacyjnych 

Zakładu ustala Dyrektor w drodze zarządzenia wewnętrznego. 

Następnie Pan Przewodniczący ogłosił dyskusję na temat funkcjonowania służby 

zdrowia w gminie. 

Radna Dorota Łukomska -  jest zdziwiona, że to ma być dyskusja. Uważa, że 

winno to być stanowisko Burmistrza, który zapewniał, że ma lekarzy, którzy tutaj 

przyjdą. Chciałaby wiedzieć którzy to lekarze, jakie mają ewentualne specjalności. 

Pan Burmistrz – stwierdził, że pytanie to jest skierowane nie do niego, ale do 

Dyrektora SP ZOZ, tak jak wszyscy wysłuchali zapisów statutu. Myśli, że Pan 

Dyrektor SP ZOZ udzieli radnej odpowiedzi. 

Radna Łukomska – stwierdziła, że ukazało się ogłoszenie w piśmie dla lekarzy, że 

zainteresowani podjęciem pracy lekarze winni się zgłaszać do Pana Burmistrza, nie 

do Dyrektora SP ZOZ. Dlatego pyta czy nie jest to ingerowanie w obowiązki 

Dyrektora. 

Radny Ryszard Łazarczyk – poinformował zabranych, że na posiedzeniu Rady 

Społecznej SP ZOZ zadał pytanie Panu Dyrektorowi, czy złożył jakieś 

zapotrzebowanie na lekarzy. Pan Dyrektor odpowiedział, że się nie orientuje, ale 

Pan Burmistrz złożył. W tym dniu Pan Dyrektor nie złożył, chociaż jest to w jego 

kompetencji. Dlatego ma pytanie, czy do tej pory ukazało się jakieś 

zapotrzebowanie na lekarzy, które winien złożyć Pan Dyrektor. 

Pan Dyrektor SP ZOZ Zbigniew Jędrzejczyk – przypomniał, że dużo wcześniej 

informował Radę Społeczną, że lekarze złożyli wymówienie. Na początku lutego w 

„Eskulapie” pojawiła się oferta pracy zamieszczona przez Urząd z prośbą, aby 

zainteresowani podjęciem pracy kontaktowali się z urzędem. Tak więc od początku 

lutego urząd przejął sprawę związaną z pozyskiwaniem nowych lekarzy. On jako 

Dyrektor od stycznia nie miał ani jednego telefonu od zainteresowanego lekarza. 

Reasumując stwierdził, że urząd przejął sprawę pozyskiwania lekarzy i 

Burmistrzowie twierdzili, że ich mają. 

Ponieważ niektórym lekarzom kończą się okresy wypowiedzenia 1.04. uważa, że 

najwyższy czas, żeby pozyskani lekarze zostali ujawnieni. 
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Pan Przewodniczący spytał Pana Jędrzejczyka, czy jako Dyrektor SP ZOZ  złożył 

jakąś ofertę ze swej strony. 

Pan Dyrektor odpowiedział, że w miesiącu marcu w „Eskulapie” ukazało się jego 

ogłoszenie. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uważa, że Pan Dyrektor nie powinien 

wyczekiwać na to, aby Pan Burmistrz załatwiał za niego sprawę lekarzy. Jest to 

bowiem w jego gestii jako Dyrektora bo po to został powołany na tą funkcję. 

Pan Burmistrz  Edmund Wojna – 27 marca upływa termin składania ofert na 

stanowisko Dyrektora ds. medycznych. 31 marca jest ogłoszenie wyników 

konkursu. Jest spokojny o to, że konkurs się odbędzie i zostanie rozstrzygnięty. 

Pan Dyrektor Jędrzejczyk ma umowę na stanowisku Dyrektora do 31 marca. Ma 

nadzieję, że Pan dyrektor do tego dnia będzie spokojnie kierował przychodnią.                 

( Pan Dyrektor zapewnił, że będzie). 

Pan Burmistrz uspokoił zebranych, że po 1kwietnia pacjenci będą przyjmowani 

należycie przez lekarzy z kilkoma specjalnościami. 

Radna Iwona Makowska – uważa, że należy się zastanowić, dlaczego obecni 

lekarze odchodzą. Byli oni kontrolowani, śledzeni i nie pozwala im się pracować. 

Mieszkańcy gminy są zadowoleni z ich pracy, nie wpływały do Komisji 

Rewizyjnej żadne na nich skargi. 

Następna sprawa to jeżeli nowi lekarze mają przyjść od 1 kwietnia winny również 

złożyć wymówienia w swoich placówkach, więc winni być znani z imienia i 

nazwiska. Dlatego poprosiła o poinformowanie kto za kilka dni będzie leczył w 

Stąporkowie. 

Pan Burmistrz stwierdził, że na to pytanie odpowie nowy Dyrektor w dniu 1 

kwietnia, bo w jego kompetencji będzie zatrudnić lekarzy i dokonywać różne 

zmiany. Nie będzie to robił Burmistrz. 

Radna Agnieszka Wojcierowska – stwierdziła, że pacjenci zapisują się nie do 

przychodni, a do konkretnego lekarza. Dlatego prosi Pana Wiceburmistrza o 

odpowiedź, kiedy w przychodni będą wyłożone listy aktywne na które można 

będzie się wpisać. Chce bowiem wybrać sobie dobrego specjalistę. 
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Radny Stefan Zieliński – przypomniał radnej Makowskiej, jak nie dawno temu na 

sesji krytykowała Pana Dyrektora Kałwińskiego, że nie remontuje ośrodków 

zdrowia a wszystkie pieniądze przeznacza na przychodnię. Dlatego zastanawia się 

co tym lekarzom brakuje do pracy, bo warunki mają godne. W budżecie 

zaplanowany jest również dalszy remont. 

Pan Roman Jedynak – Z-ca Burmistrza. 

Temat dzisiejszy to „Zapewnienie ochrony zdrowia mieszkańców miasta i gminy 

jako zadanie własne gminy”. 

Tworząc SP ZOZ, władze gminy przekazały mu 4 obiekty w użytkowanie 

nieodpłatnie w celu właściwego funkcjonowania ochrony zdrowia  mieszkańców 

miasta i gminy Stąporków. 

Burmistrz Stąporkowa, niezależnie od tego kto nim jest powołuje Dyrektora SP 

ZOZ , jego zatrudnia, jemu ustala wynagrodzenie i jemu powierza zadania po to, 

żeby tenże dyrektor odpowiadał za przekazane mu obiekty, zatrudniał lekarzy i 

organizował opiekę i świadczenia medyczne, aby ich dostępność była powszechna, 

niczym nie ograniczona i na poziomie jakim wymaga się w kontraktach z NFOZ-

em. Kontrakty te nie negocjuje Burmistrz a tylko i wyłącznie Dyrektor lub przez 

niego upoważniona osoba. 

W ostatnich latach działalność SP ZOZ skupiła się na remontach i modernizacji w 

Przychodni w Stąporkowie, natomiast w ośrodkach remontach koniecznych. 

Na tej właśnie sali byliśmy przekonywani przez Pana Dyrektora Kałwińskiego i 

Pana Dyrektora Jędrzejczyka, że należy inwestować w Stąporkowie, natomiast w 

ośrodki peryferyjne nie, i że mamy wystarczającą liczbę lekarzy. 

To, że jako władze Stąporkowa musiały się zająć pracą lekarzy spowodowane 

zostało sygnałami od społeczeństwa, że lekarze zatrudnieni na całych etatach w 

Stąporkowie w tych samych godzinach świadczą usługi w innych gminach. 

Okazało się, że jest to prawdą, gdyż nasi lekarze w czasie gdy winni mieć wizyty 

domowe jeżdżą ponad czterdzieści kilometrów do placówek w innych gminach by 

tam przyjmować pacjentów. Zdjęcia zrobione zostały po to, żeby uświadomić 

społeczeństwu, że nie tak się dzisiaj pracuje. 
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Na posiedzeniach Rady Społecznej SP ZOZ zadawano wiele pytań takich jak: ile 

jest punktów szczepień i kto je prowadzi, jakich mamy lekarzy o jakich 

specjalnościach itp. Odpowiedź była jedna – ochrona danych osobowych i nie 

możemy tego udostępnić. 

Reasumując stwierdził, że mieliśmy SP ZOZ, jednak tak naprawdę nie mieliśmy 

zabezpieczonej opieki zdrowotnej. Mieszkańcy niezależnie od tego gdzie mieszkali 

mieli utrudniony dostęp do świadczeń.  

Oświadczył, że jako władze gminy zrobią wszystko, aby dyrektor SP ZOZ 

zatrudnił takich lekarzy, którzy znają wymagania NFOZ, wiedzą jaki jest dziś 

poziom świadczeń, żebyśmy mogli powiedzieć, że stworzyliśmy warunki do 

funkcjonowania SP ZOZ. Na dzień dzisiejszy w odczuciu jego i wielu 

mieszkańców nie jest to tak jak byśmy chcieli. Lekarze przyjmują dziennie po 100 

pacjentów. Nie chciałby trafić z żadną jednostką chorobową do lekarza, który ma 3 

minuty na badanie, wydanie diagnozy i wypisanie recepty bądź skierowania. 

Nasz SP ZOZ w godzinach popołudniowych pracuje tylko z jednym lekarzem. Jest 

to mało i jest to ograniczony dostęp do lekarza. Ponadto między godziną 13-tą i  

15-tą nie ma żadnego lekarza. 

Wraz z Panem Burmistrzem i Panem Przewodniczącym rozmawiali z lekarzami i 

namawiali ich do przyjścia. Po zapoznaniu się z przedstawionymi im faktami 

bardzo obawiają się przyjścia do Stąporkowa w obawie co tutaj zastaną. 

Myśli, że będzie dobrze. 

Radna Łukomska Dorota – jak wynika z wypowiedzi Pana Burmistrza Jedynaka 

były prowadzone rozmowy z lekarzami, czyli przejęli obowiązki Pana Dyrektora. 

O sytuacji w służbie zdrowia wiadomo było wcześniej. Dlaczego radni nie spotkali 

się i nie rozmawiali o tym. Spotkała się Rada Społeczna ZOZ. Jakie stanowisko 

zostało wypracowane przez tą Radę co do sytuacji w zakresie ochrony zdrowia. 

Następna sprawa, to radny, który mówił, że nie remontuje się ośrodków zdrowia 

nie wie, że to gmina winna je remontować. O co więc pretensje do Dyrektora. 

Każdy przy zdrowych zmysłach odszedłby z tej przychodni. 
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Jeśli chodzi o zarzut, że lekarze źle pracują – uważa że to nie Burmistrz Jedynak 

winien oceniać. 1 kwietnia może przyjść do przychodni i może być wydanych 

tylko 10 numerków, więc kiedy będzie przyjęta – może w maju. 

Ponadto Pan Dyrektor od grudnia starał się o zmianę statutu, żeby mogła być 

medycyna pracy, żeby przychodnia mogła zarabiać. Do tej pory nie ma 

odpowiedzi. Dlatego sądzi, że komuś zależało na tym, żeby tak się stało jak się 

stało. 

Pan Z-ca Burmistrza – stwierdził, że nie mogą ujawniać nazwisk lekarzy, gdyż o to 

ich prosili. Zapewnili, że dokumenty do konkursu złożą. Nie wszyscy są 

zainteresowani umową o pracę na pełny etat. Są zainteresowani rozpoczęciem 

praktyki lekarskiej w Stąporkowie na podstawie umowy kontraktowej. 

Pan Dyrektor SP ZOZ – stwierdził, że lekarze widocznie mają zaufanie do lekarzy 

skoro na wizytę czeka ich aż 100 osób. Ponadto zapewnił, że do 31.03. SP ZOZ 

będzie pracował bez żadnych zakłóceń na tym samym poziomie. Natomiast jeśli 

zebrani uważnie słuchali wypowiedzi Burmistrza Jedynaka, to nie dziwią się 

dlaczego lekarze chcą odejść i pracować w innej przychodni. 

Stwierdził iż rozmawiał wielokrotnie z lekarzami żeby zostali. Udało mu się 

jednego zatrzymać – dr. Szejnę. Trzech lekarzy już podpisało umowy w innych           

z-dach opieki zdrowotnej, natomiast 2 którym okres wypowiedzenia kończy się z 

ostatnim kwietnia też złożyli deklaracje w innych zakładach opieki zdrowotnej. 

Złożyli również wypowiedzenia pracownicy laboratorium. 

Pan Przewodniczący – stwierdził, że najbardziej pocieszające jest to, że Pan 

Dyrektor Jędrzejczyk zapewnił, że do 31 pacjenci będą mieli zapewniona opiekę 

zdrowotną i to, że Pan Z-ca Burmistrza zapewnił, że po 31 również nasza służba 

zdrowia będzie pracowała na tym, a być może na lepszym poziomie. 

Pan Burmistrz – poinformował zebranych, że na posiedzeniu SP ZOZ prosił Pana 

Dyrektora, aby rozmawiał z lekarzami, którzy złożyli wymówienia jeszcze decyzję 

swoją przemyśleli. Referendum było, minęło i nikt żadnego lekarza z przychodni 

nie wyrzuca. Lekarz, który chce w tej przychodni pracować, ma do tego prawo. Ma 

prawo rozmawiać z nowym dyrektorem i ma prawo zostać. O tym będzie 

decydował Dyrektor, który będzie zatrudniony od 1 kwietnia. 
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Do 27 kwietnia mogą wpływać oferty. Komisja konkursowa w ilości 9 osób 

wybierze nowego Dyrektora d.s. medycznych. 

Radna Marta Kurcbart – poprosiła Pana Dyrektora o informację czy prawdą jest, że 

u nas zatrudnionych jest za mało lekarzy a regulamin który określa liczbę lekarzy 

zatwierdzany był przez Radę, więc z czego się to bierze oraz, czy przychodnia jest 

zadłużona, jak podpisane są kontrakty. Radni nic na ten temat nie wiedzą. 

Pan Dyrektor Jędrzejczyk – stwierdził, że dość obszernie na temat funkcjonowania 

ZOZ-u informował na Radzie Społecznej, która odbyła się w grudniu. 

Do tej pory Zakład sobie radził mimo problemów kadrowych związanych z faktem, 

że jeden z lekarzy przebywał 3 m-ce na zwolnieniu lekarskim. 

Obecnie są nielicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej, gdzie wszyscy pacjenci są 

załatwiani w tym samym dniu. Nikt nie jest odsyłany. 

Konkretne dane zawarte są w sprawozdaniu, które było złożone w grudniu na 

Radzie Społecznej i które znajduje się w urzędzie. 

Radny Jan Telecki – zarzucił Dyrektorowi, że podczas tygodniowego urlopu 

lekarza w Ośrodku w Niekłaniu nie przysłał zastępstwa i 3,5 tys ludzi pozostało 

bez opieki. 

W Ośrodku są dwa mieszkania po 100m2 i władze dążą do tego, aby tam mieszkali 

lekarze, a pacjenci objęci byli całodobową opieką. 

Radna Agnieszka Wojcierowska – spytała Pana Burmistrza kiedy w przychodni 

będą listy aktywne. 

Pan Z-ca Burmistrza – listy aktywne będą gdy lekarze podpiszą umowy. 

Natomiast jeśli chodzi o remonty ośrodków zdrowia, nie spotkał się z wnioskiem 

obecnego, czy poprzedniego Dyrektora o zapewnienie środków na ten cel. 

Radna Łukomska – stwierdziła, że dyskusja w punkcie 7 nic nie wniosła. Radni 

winni rozmawiać na komisjach a nie na sesji. Korzyść tylko taka, że zostaliśmy 

zapewnieni, że ktoś od 1 kwietnia będzie. 

Pani sołtys z Odrowąża – poinformowała, że w ośrodku w Odrowążu kiedy Pani 

doktor miała 1 m-c urlopu nie było żadnego zastępstwa . Gdy spytała ówczesnego 

Dyrektora doktora Kałwińskiego dlaczego, otrzymała odpowiedź, że ludzie mają 
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jeździć do Stąporkowa. Ponadto poprosiła o naprawę daszku przy wejściu do 

ośrodka, bo jest to zagrożenie dla pacjentów. 

Pan Przewodniczący Stanisław Pietras – podsumowując dyskusję powiedział, że  

po 1 kwietnia, gdy będzie zatrudniony nowy dyrektor planuje odbyć z nim spotkanie w 

gronie radnych po to, aby przedstawił  plan działania służby zdrowia. 

 

Ad pkt 8 

Pan Przewodniczący poinformował, że wszystkie projekty uchwał omówione zostały na 

wspólnym posiedzeniu Komisji przez merytorycznych pracowników. 

Niemniej poprosił radnych aby w sprawach wątpliwych dotyczących projektów uchwał 

zadawali również na sesji pytania. 

a) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Miejskiej w Stąporkowie na 2008r. 

Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XVII/91/2008 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2008r.  

b) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy 

Komisji Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2008r. 

Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XVII/92/2008 w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Stąporkowie na 

2008r. 

c) Pan Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego odczytał opinię 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego o projekcie budżetu na 2008r. 

Radna Barbara Telec spytała co z modernizacją oświetlenia ulicznego. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że odpowiedzi udzieli w p-kcie 9. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stąporków na 2008r 

Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych 1o głosami „za”, 1 głosem 

„przeciw” i 3 głosami „wstrzymującymi się” podjęli uchwałę Nr XVII/93/2008 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2008r 
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d) Pan Przewodniczący a Komisji Spraw Społecznych odczytał opinię o projekcie Programu 

PiRPU na 2008r. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień na rok  2008. 

Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XVII/94/2008 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Uzależnień na rok  2008. 

 

e) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu   Opieki Zdrowotnej w 

Stąporkowie. 

Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XVII/95/2008 w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu   Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

 

g) Na posiedzeniu Komisji RM  do Komisji zaproponowany został Pan Andrzej Zdunek. 

Pan Przewodniczący spytał go czy wyraża zgodę na prace w tej Komisji. 

Pan Zdunek wyraził zgodę. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/88/2007 

Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 grudnia 2007r. w  sprawie ogłoszenia konkursu na 

stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych SP ZOZ w  Stąporkowie i powołania komisji 

do jego przeprowadzenia. 

Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych 13 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” podjęli uchwałę Nr XVII/96/2008 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XVI/88/2007 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 grudnia 2007r. w  sprawie ogłoszenia 

konkursu na stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych SP ZOZ w  Stąporkowie i 

powołania komisji do jego przeprowadzenia. 

 

g) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie określania zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata. 
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Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XVII/97/2008 w sprawie określania zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

 

h) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wydzierżawiania nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XVII/98/2008 w sprawie wydzierżawiania nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stąporków. 

 

i) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/225/2006 

Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 października 2006r. w sprawie uchwalania zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XVII/99/2008 w sprawie zmiany Uchwały Nr L/225/2006 Rady Miejskiej w Stąporkowie z 

dnia 20 października 2006r. w sprawie uchwalania zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

 

j) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zasad korzystania z niektórych 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, sposobu ustalania opłat za ich korzystanie oraz 

powierzania Burmistrzowi Stąporkowa uprawnienia do stanowienia  o ich wysokości. 

Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XVII/100/2008 w sprawie zasad korzystania z niektórych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej, sposobu ustalania opłat za ich korzystanie oraz powierzania Burmistrzowi 

Stąporkowa uprawnienia do stanowienia  o ich wysokości. 

 

k) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przekazania sołectwom Gminy 

Stąporków lokali świetlic wiejskich i określenia zasad gospodarowania tymi lokalami. 

Uwag nie wniesiono. 
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Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XVII/101/2008 w sprawie przekazania sołectwom Gminy Stąporków lokali świetlic wiejskich 

i określenia zasad gospodarowania tymi lokalami. 

 

l) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

określającego tryb oraz szczegółowe zasady i warunki przyznawania  świadczeń ze środków 

na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zwanych dalej Funduszem Zdrowotnym. 

Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XVII/102/2008 w sprawie przyjęcia regulaminu określającego tryb oraz szczegółowe zasady i 

warunki przyznawania  świadczeń ze środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zwanych 

dalej Funduszem Zdrowotnym. 

 

ł) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wzięcia udziału Gminy 

Stąporków w tworzeniu programu rynku pracy w zakresie ochrony  środowiska                         

p.n. „Ekolog 4” 

Uwag nie wniesiono. 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych jednogłośnie podjęli uchwałę Nr 

XVII/103/2008 w sprawie wzięcia udziału Gminy Stąporków w tworzeniu programu rynku 

pracy w zakresie ochrony  środowiska   p.n. „Ekolog 4” 

Ad pkt 9  

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje udzielił Pan Burmistrz : 

- radnej Telec – czekamy na wynik  ogłoszonego przetargu na firmę, która zajmie się 

konserwacją oświetlenia  

- radnemu Zielińskiemu – odnośnie uzupełnienia ogrodzenia przy MKS-ie – po 

świętach wydane zostanie zlecenie dla ZGKiM. 46 płyt zostało zdewastowane przez 

miejscowych chuliganów. Dochodzenie prowadzone jest przez policję. Komendant 

oświadczył, że prawdopodobnie sprawcy zostaną ujawnieni. 

Parkingu obok przedszkola nie można na razie wykonać, ponieważ tamtędy biegnie 

sieć ciepłownicza. Po wykonaniu inwestycji zmiany biegu sieci można będzie 

wybudować parking. 

Odpowiadając na pytanie radnej Łukomskiej dotyczące ujęcia w porządku obrad  

zatwierdzenia protokołu z sesji XVII wyjaśnił, że ponieważ sesja nadzwyczajna która 
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w kolejności winna być XVII-tą nie odbyła się i w związku z tym nie ma protokołu. 

Dlatego poprosił o wykreślenie tego  z porządku obrad. 

Ad pkt 10. 

W sprawach różnych głos zabierali : 

Radna Łukomska poprosiła Pana Przewodniczącego o to aby przestał być stronniczy.  

Poprosiła zaprzestanie praktyk upominania ją porównując jej zachowanie do 

zachowania przedszkolaka. 

Pan Przewodniczący podziękował za zwrócenie uwagi. 

Radny Andrzej Zieliński – ze słyszenia wie, że sprawcy dewastacji ogrodzenia przy 

MKS-ie zostali ujęci. Dlatego uważa, że ich rodzice winni zapłacić za szkody. 

Pan Komendant Komisariatu Policji – odpowiedział, że prowadzone są działania 

procesowe. Przed zakończeniem sprawy nie może ujawnić szczegółów.  

Pan sołtys z Koziej Woli – spytał dlaczego w uchwale „k” dot. przekazania so łectwom 

świetlic nie było świetlicy w Koziej Woli. 

Pan Burmistrz – w odpowiedzi –  obiekty gdzie są wykonane już uregulowania prawne 

ujęte są w uchwale. Pozostałe będą przekazane po dokonaniu wszelkich czynności 

prawnych. Świetlica w Koziej Woli jest na dzień dzisiejszy własnością straży 

pożarnej. 

Pani Sołtys z Huciska – „Czystopol” nie podpisuje umów na zabieranie śmieci. W 

Hucisku zawartych jest tylko 45 umów.  

Pan Burmistrz – dwa miesiące temu gmina rozesłała pisma do firm, które zawierały 

umowy w sołectwach naszej gminy. Na dzień dzisiejszy nie ma żadnego odzewu. 

Wymóg gminy to  selektywna zbiórka śmieci. W kwietniu będzie to ostatecznie 

unormowane. 

Ad pkt 11. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad sesji Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie 

obrad składając życzenia świąteczne.  

 

Protokołowała                                                               Przewodnicz ący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                       Stanisław Pietras 

 

 


